
O B E C S U Č A N Y

ZÁPISNICA Z RIADNEHO ZASADNUTIA 
OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA

konaného dňa 15.02.2018 
v Robotníckom kultúrnom dome v Sučanoch



Zápisnica
z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva, 

ktoré sa konalo dňa 15.02.2018 v RKD v Sučanoch

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky. Uskutočnilo sa v Robotníckom 

kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 15,00 hod. v zasadačke RKD.

P r í t o m n o s ť n a z a s a d n u t í :

Funkcionári OcÚ:

P o s 1 a n c i :

1. Mgr. Veronika Ďaďová
2. Martin Rybár
3. Ing. Eva Bencová
4. JUDr. Mgr. Peter Belica
5. MUDr. Iveta Trnovská, MPH.
6. Mgr. Róbert Kováč
7. Jaroslav Makovník
8. Ján Adamovský (ospravedlnený)
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD.
10. Ing. Ján Jamriška
11. Ing. Peter Belica (ospravedlnený)

Ostatní prítomní:
1. Viera Jašeková - zapisovateľka
2. Mgr. Eva Belicová - právna zástupkyňa obce

H o s t i a :

- viď prezenčná listina
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1. Ing. Vladimír Plžik
2. Mgr. Vladimír Olbert
3. Mgr. Lenka Žuchová

- starosta obce
- prednosta obecného úradu
- hlavná kontrolórka



P r o g r a m :

1. Otvorenie.

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice.

3. Schválenie programu.

4. Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva.

5. Správy z vykonaných kontrol.

6. Správa o kontrolnej činnosti HK za rok 2017.

7. Návrh dodatku č. 2 k VZN obce Sučany č. 2/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s 

drobnými stavebnými odpadmi na území obce.

8. Informácia o projektoch a realizácii investičných zámerov v obci (LMT plus, bytový dom 

Hradiská, prístavba garáže hasičská stanica, a i.).

9. Dohoda o cezhraničnej spolupráci medzi Obcou Jasenná, ČR a Obcou Sučany.

10. Informácia o stave objektov -  rodné domy Ď. Langsfelda a M. Hodžu.

11. Vyhodnotenie kultúrnej činnosti za rok 2017.

12. Žiadosti o dotácie z rozpočtu obce.

13. Zmena rozpočtu obce na rok 2018.

14. Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce.

15. Správy o činnosti komisií.

16. Rôzne.

17. Interpelácie.

18. Záver.
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O t v o r e n i e z a s a d n u t i a

Starosta obce privítal prítomných poslancov (Ing. Jamriška, p. Rybár, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, 

JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD.). Ospravedlnil neúčasť Ing. Belicu a p. Adamovského na 

zasadnutí. Skonštatoval, že OZ je uznášaniaschopné. V zmysle § 12 Zákona o obecnom zriadení 

otvoril zasadnutie OZ. Uviedol, že program zasadnutia obdržali prítomní v písomnej podobe, 

pozvánka bola zverejnená na web-stránke obce, úradnej tabuli, miestnom rozhlase. Skonštatoval, 

že uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva boli podpísané, zverejnené.

Zápisom bola poverená p. Viera Jašeková.

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie určenie zapisovateľky.

Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice

Do návrhovej komisie bol navrhnutý Ing. Jamriška a Ing. Bulej, PhD.

Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie -  Ing. Jamrišku a Ing. Buleja, PhD.:

Za: 4 (p. Rybár, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica)

Proti: 0
Zdržal sa: 2 (Ing. Jamriška a Ing. Bulej, PhD.)

Za overovateľov zápisnice bol navrhnutý Mgr. Belica a Mgr. Kováč.

Hlasovanie za schválenie overovateľov zápisnice -  JUDr. Mgr. Belicu a Mgr. Kováča:

Za: 4 (p. Rybár, Ing. Bencová, Ing. Jamriška a Ing. Bulej, PhD.)

Proti: 0

Zdržal sa: 2 (JUDr. Mgr. Belica, Mgr. Kováč)

S c h v á 1 e n i e p r o g r a m u

p. starosta sa opýtal sa na návrhy, doplnenia, príp. zmeny programu.

Zápisnica z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 15.02.2018



p. prednosta navrhol vypustiť bod 13.) a nahradiť ho bodom „Odmena hlavnej kontrolórke“.

Hlasovanie za zmenu programu -  náhrada pôvodného bodu 13 „Zmena rozpočtu obce na rok 2018“ 

novým bodom „Návrh na udelenie polročnej odmeny hlavnému kontrolórovi za II. polrok 2017“:

Za: 6 (Ing. Jamriška, p. Rybár, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD.) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0

Hlasovanie za schválenie programu:

Za: 6 (Ing. Jamriška, p. Rybár, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD.) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0

Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva

p. prednosta informoval, že všetky prijaté uznesenia sú splnené.

Informoval, že na základe uznesenia obecného zastupiteľstva č. 164/2017 bola spracovaná anketa k 

zmene názvu ulice Fučíkova pre obyvateľov s trvalým pobytom alebo so sídlom firmy na danej 

ulici. Bolo oslovených 113 obyvateľov vo veku nad 15 rokov, z toho 92 obyvateľov sa ankety 

zúčastnilo, všetkých 92 s premenovaním ulice nesúhlasilo. Čo sa týka podnikateľských subjektov, 

tieto boli oslovené 4 a všetky 4 so zmenou názvu ulice nesúhlasili.

Hlavná kontrolórka uviedla, že obecné zastupiteľstvo jej dalo uznesením OZ č. 165/2017 zo dňa 

13.12.2017 za úlohu predložiť podklady k štyrom investičným akciám za roky 2015-2017:

- na opravu strechy kolkárne obce,

- na výstavbu tribúny futbalového ihriska obce,

- na opravu Domu smútku dverí a okien,

- výstavbu plota na cintoríne v zadnej časti obce.

Uvedené investičné akcie spracovala v rozsahu: podklady o výberovom konaní vrátane ich ponúk, 

výšku nákladov na uvedené opravy a výstavby, odbornosť stavebného dozoru k uvedeným akciám.
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Čo sa týka opravy strechy kolkárne obce, celé verejné obstarávanie prebehlo v rámci zákona. Na 

vyhodnotenie ponúk bola zriadená komisia, bola vyhotovená zápisnica, ponuky priniesla k 

nahliadnutiu, následne budú uložené u Ing. Bednárikovej na stavebnom úrade. Technický dozor 

vykonával p. Makovník na základe zmluvy o dielo, prieskum trhu vykonala Ing. Bednáriková.

Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil p. Makovník.

Ďalej hlavná kontrolórka informovala, že čo sa týka tribúny futbalového ihriska obce, verejné 

obstarávanie prebehlo v rámci zákona, prieskum spracovala Ing. Bednáriková, na vyhodnotenie 

ponúk bola zriadená komisia, bola vyhotovená zápisnica o vyhodnotení ponúk. Technický dozor 

vykonával p. Makovník.

Ďalej informovala, že oprava dverí a okien Domu smútku bola zadaná f. EVOSERVIS, verejné 

obstarávanie prebiehalo elektronicky, doklady sú k nahliadnutiu u Ing. Bednárikovej. Technický 

dozor bol vykonaný ako v prípadoch predchádzajúcich tentokrát p. Malkom.

Čo sa týka výstavby plota na cintoríne, jedná sa o jednoduchú stavbu na základe objednávky 

zrealizovanú Dobrovoľným hasičským zborom Sučany s celkovým objemom nákladov 2.485,41 €. 

K uvedenej akcii boli oslovené dve spoločnosti so žiadosťou o cenovú ponuku, v ktorých celkové 

náklady boli vo výške 4 803,26 € a 4 658,52 €. Realizáciou prác hasičmi došlo k úspore minimálne 

2 tis. €

Ing. Jamriška sa opýtal, či p. Makovník ako poslanec obecného zastupiteľstva môže vykonávať 

stavebný dozor na základe dohody o vykonaní práce.

Hlavná kontrolórka povedala, že p. Jaroslav Makovník pracoval ako technický dozor na základe 

zmluvy o dielo.

p. starosta dodal, že pri športoviskách je potrebné veľa vecí okamžite riešiť. Futbalisti urobili veľa 

práce, ktorá nebola ohodnotená. Povedal, že poslanci môžu kedykoľvek prísť, pozrieť si doklady. 

Zmluvy, objednávky a faktúry sú zverejnené na internete.

Ing. Jamriška uviedol, že ho zaujíma aj verejné osvetlenie, v obci je veľa svetelných bodov.
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Ing. Bulej, PhD. odpovedal, že diskutovali s p. Dubničkom z Univerzity Komenského v Bratislave, 

najsprávnejšie je, aby rozptyl bol taký, aby bola vozovka rovnomerne osvetlená.

p. Rybár uviedol, že vykonáva technický dozor verejného osvetlenia, ako vykonával predtým p. 

Makovník. Bol vypracovaný projekt, štúdia, aby každý podperný bod bol osvetlený. Úsporné 

svietidlá sa odrazia pri konečnom vyúčtovaní elektrickej energie. Navrhol zapojiť do práce aj Ing. 

Jamrišku, aby pochopil, koľko času uvedená práca zaberie.

Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu o 

plnení uznesení a vyhodnotenie ankety na zmenu názvu ulice Fučikova na základe uznesenia 

obecného zastupiteľstva obce Sučany č. 164/2017 s tým, že občania bývajúci na tejto ulici 

nesúhlasia so zmenou názvu ulice:

Za: 6 (Ing. Jamriška, p. Rybár, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD.) 

Proti: 0

Zdržal sa: 1 (p. Makovník)

Správy z vykonaných kontrol

Hlavná kontrolórka informovala, že má ukončené tri vykonané kontroly, vypracovala Správu č. 

15/2017 z kontroly stavu reklamných a informačných zariadení v obci, Správu č. 17/2017 z 

kontroly dodržiavania § 29 a §30 Zákona č.431/2002 Z. z. o účtovníctve - vykonania inventarizácie 

majetku obce v roku 2016, a Správu č. 1/2018 z kontroly dodržiavania VZN č. 6/2015 

o poskytovaní dotácií v roku 2017.

Ku kontrole inštalovaných reklamných informačných a propagačných zariadení na území obce 

uviedla, že narazila na skutočnosť, že v rámci reklamných zariadení umiestnených na 

nehnuteľnostiach mimo majetku obce môže byť kontrola vykonaná poverenými zamestnancami 

stavebného úradu v zmysle stavebného zákona ako štátny stavebný dohľad. Reklamné zariadenia, 

ktoré nespadajú pod túto legislatívnu úpravu, je možné riešiť v rámci užívania majetku obce len v 

prípadoch, kedy sa tieto nachádzajú na objektoch resp. stavbách v majetku obce, pri reklamných 

stavbách sa jedná o využitie pozemkov v majetku obce, na ktorých stoja.

Z tých reklamných zariadení, ktoré v rámci svojho umiestnenia využívajú majetok obce, sa jedná o
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zariadenia, ktoré sú umiestnené na betónovom plote starého futbalového ihriska, budovy bývalej 

reštaurácie Gól, plotu popri Ulici Hlavná pred potravinami Kama a na novom futbalovom ihrisku. 

Tieto reklamné zariadenia sú na majetku obce umiestnené bez akéhokoľvek zmluvného vzťahu, 

majetok obce je teda využívaný bez finančného plnenia, čo je potrebné doriešiť. V prípade, že 

nedôjde k dohode, reklamné zariadenie bude zrušené na náklady obce.

Ďalej sú v obci umiestnené billboardy, reklamné zariadenia, s majiteľmi ktorých má obec 

uzatvorenú nájomnú zmluvu. V niektorých nájomných zmluvách boli nájdené nedostatky vo 

vymedzení predmetu nájmu. Veľakrát je určený nevysporiadaný pozemok, ktorý nie je vedený na 

liste vlastníctva obce. Ďalšou skupinou sú firmy, s ktorými je uzatvorený zmluvný vzťah na 

umiestnenie reklamných zariadení, no nie všetky si plnili záväzky vyplývajúce zo zmluvy.

p. starosta poďakoval o spracovanie uceleného prehľadu, uvedenými nedostatkami sa bude zaoberať 

nový referent správy majetku.

Do diskusie sa prihlásil Mgr. Kováč a Ing. Bencová.

Mgr. Kováč uviedol, že správa bola dobre spracovaná, je potrebné vyvodiť k zisteným nedostatkom 

ohľadom nezaplatenia nájmu 2 roky spätne konkrétnu zodpovednosť. Zo strany obecného úradu, je 

potrebné sa zaoberať aj nájmom budov. Poďakoval za vykonanie kontroly.

p. starosta sa opýtal, koľko percent uzatvorených zmlúv je problematických.

Hlavná kontrolórka odpovedala, že z 9 uzatvorených zmlúv sú 3 problémové, teda cca 30 %.

Ing. Bencová sa opýtala, prečo sa nikto nezaoberal tým, prečo sa plánovaná skutočnosť nenaplnila, 

problém s nedoplatkami za reklamné zariadenia by sa zistil skôr. Druhá vec je, či obec chce, aby 

reklamné zariadenia v nie celkom dobrej kvalite, viseli na plotoch, či je to žiadúce.

Ing. Bulej, PhD. uviedol, že problémy s reklamnými zariadeniami majú všetky obce a mestá, popri 

ceste v smere zo Žiliny na Martin dve tretiny už zmizli. Bolo by vhodné ich postupne riešiť.
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Hlavná kontrolórka odpovedala, že je možné riešiť len reklamné zariadenia umiestnené na majetku 

obce. Billboardy spadajú pod stavebný zákon, čo môže riešiť stavebný úrad v rámci poverenia 

starostu.

Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavila Mgr. Ďaďová.

Ing. Bencová navrhla, že by to bolo vhodné doriešiť v územnom pláne, či v stavebnej komisii 

zahrnúť do regulatívov, či bude v centrálnej zóne reklama.

Hlavná kontrolórka ku Správe č. 17/2017 z kontroly dodržiavania § 29 a §30 Zákona č.431/2002 Z. 

z. o účtovníctve - vykonania inventarizácie majetku obce v roku 2016 uviedla, že bola vykonaná 

dokladová a fyzická inventúra, bola zriadená komisia. Je potrebné spracovať novú smernicu na 

vykonanie inventarizácie, inak kontrola prebehla v súlade so zákonom.

Ku Správe č. 1/2018 z kontroly dodržiavania VZN č. 6/2015 o poskytovaní dotácií v roku 2017 

uviedla, že Športový krúžok Sučany dotáciu nevyúčtoval, bude peniaze vracať. Je potrebné, aby v 

zmysle VZN vyznačovali kluby a kultúrno-spoločenské organizácie na doklady, že boli zaplatené z 

dotácie obce Sučany.

Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavila MUDr. Iveta Trnovská, MPH.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie:

- Správu hlavnej kontrolórky o výsledkoch vykonaných kontrol,

- Správu č. 15/2017 z kontroly inštalovaných reklamných, informačných a propagačných zariadení 

na území obce,

- Správu č. 17/2017 z kontroly dodržiavania §29 a §30 Zákona č.431/2002 Z. z. o účtovníctve - 

vykonania inventarizácie majetku obce v roku 2016,

- Správu č. 1/2018 z kontroly dodržiavania VZN obce Sučany č. 6/2015 o poskytovaní dotácií 

v roku 2017:

Za: 8 (Ing. Jamriška, p. Rybár, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD., p. 

Makovník, Mgr. Ďaďová)

Proti: 0
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Zdržal sa: 1 (MUDr. Trnovská, MPH.)

Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2017

Hlavná kontrolórka informovala o vypracovanej Správe o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

za rok 2017.

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie, ktorým vzalo uvedenú správu na vedomie:

Za: 9 (Ing. Jamriška, p. Rybár, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD., p. 

Makovník, Mgr. Ďaďová, MUDr. Trnovská, MPH.)

Proti: 0 

Zdržal sa: 0

Návrh dodatku č. 2 k všeobecne záväznému nariadeniu obce Sučany č. 2/2016 o 

nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území 

obce

p. prednosta informoval, že k uvedenému návrhu dodatku bola vznesená jedna technická 

pripomienka, že sa jedná o návrh dodatku k všeobecne záväznému nariadeniu obce Sučany.

p. starosta dodal, že do konca minulého roka mala obec určité povinnosti, ktoré sa upresnili 

dodatkom k Všeobecne záväznému nariadeniu. Nie je povinnosťou obce prefinancovať 

kompostovacie zásobníky. Bola podaná žiadosť na eurofondy, no doposiaľ obec k uvedenému nemá 

ďalšie informácie. Obec zbiera zelený odpad na traktorových vlečkách.

Stavebná a ekonomická komisia doporučila uvedený návrh dodatku schváliť.

Hlasovanie k schváleniu dodatku č. 2 k Všeobecne záväznému nariadeniu obce Sučany:

Za: 9 (Ing. Jamriška, p. Rybár, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD., p. 

Makovník, Mgr. Ďaďová, MUDr. Trnovská, MPH.)

Proti: 0 

Zdržal sa: 0
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Informácia o projektoch a realizácii investičných zámerov v obci (LMT plus, 

bytový dom Hradiská, prístavba garáže hasičská stanica, a i.)

p. prednosta informoval o žiadosti firmy LMT plus, s.r.o. o posúdenie investičného zámeru a 

zapracovanie do územného plánu obce. Jedná sa o priestor bývalého Fatranu. Firma má záujem 

vyrábať brikety, no problém je s materiálom, ktorý by sa mal pridávať do brikiet, t.j. piliny s 

materiálom z čističky odpadových vôd. Uvedený priestor sa nachádza medzi rodinnými domami, 

požiadal o stanovisko stavebnú komisiu.

Ing. Bencová uviedla, že je problém so spracovaním produktov čističky. Obec v uvedenej lokalite 

dlhodobo plánovala individuálnu bytovú výstavbu vo výhľade na nasledujúce roky, k uvedenému 

zámeru je potrebná zmena územného plánu.

Denne by malo tadiaľ prejsť okolo 70 nákladných áut, čo by obťažovalo obyvateľov okolitých ulíc.

p. Rybár uviedol, že ekonomická komisia sa žiadosťou zaoberala, žiadateľ má záujem spracovávať 

odpad čističky odpadových vôd a firmy MONDI SCP Ružomberok. Uvedený zámer nedoporučuje 

schváliť.

JUDr. Mgr. Belica súhlasil so stavebnou komisiou, nedoporučuje uvedený zámer schváliť. 

Hlasovanie k prijatiu uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo neschvaľuje

zapracovanie - zmenu územného plánu pre spoločnosť LMT plus s.r.o., Vrútky na vybudovanie 

firmy na spracovanie, balenie a distribúciu tuhých palív v jestvujúcom areáli firmy Fatran:

Za: 9 (Ing. Jamriška, p. Rybár, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD., p. 

Makovník, Mgr. Ďaďová, MUDr. Trnovská, MPH.)

Proti: 0 

Zdržal sa: 0

p. prednosta informoval o prestavbe bytového domu v Hradiskách na základe zmluvy s firmou Soar 

Žilina.

Zápisnica z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 15.02.2018



Mgr. Belicová uviedla, že bol prijatý dodatok k zmluve o budúcej kúpnej zmluve, predmetom 

ktorého bola zmena termínu uzatvorenia kúpnej zmluvy, avšak k zaplateniu kúpnej ceny naďalej 

dôjde iba za podmienky obdržania úveru zo ŠFRB a dotácie z Ministerstva výstavby.

p. prednosta informoval, že Ministerstvo vnútra Slovenskej republiky rozhodlo o pridelení 

nenávratnej finančnej dotácie na prístavbu garáží pre hasičskú techniku vo výške 29 195,89 Eur. 

Obec čaká na podpísanie zmluvy s ministerstvom a vybavujú sa potrebné povolenia na výstavbu. 

Ďalej informoval, že obec podala žiadosť o nenávratný finančný príspevok od Slovenského 

futbalového zväzu na výstavbu šatní a sociálneho zázemia pre futbalistov na novom futbalovom 

ihrisku vo výške 30 tisíc Eur. Plánované sú celkovo 2 veľké šatne, 2 malé šatne, šatňa pre 

rozhodcov a sociálne zariadenia pre hráčov, ako aj pre divákov. Futbalisti ako šatne používajú 

priestory v Športovom dome, musia prechádzať cez frekventovanú cestu. Cieľom týchto investícií 

je rozvoj a udržanie futbalu v obci, snaha prilákať nových hráčov ako posilu mužského tímu a nové 

deti, a taktiež uvoľniť priestory Športového domu na lepšie využitie do budúcnosti. V súčasnej dobe 

prebieha hodnotenie žiadostí.

p. starosta informoval, že obec vstúpila do projektu na laboratóriá v spolupráci s Mestom Písek, no 

český partner nedodržal podmienky. Napriek schváleniu bol projekt vyradený, zlyhal zahraničný 

partner.

Hlasovanie k prijatiu uznesenia, ktorým boli vzaté na vedomie informácie o projektoch 

a zrealizovaných investičných zámeroch obce Sučany (bytový dom Hradiská, Hasičská zbrojnica, 

Šatne pre futbalový oddiel):

Za: 9 (Ing. Jamriška, p. Rybár, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD., p. 

Makovník, Mgr. Ďaďová, MUDr. Trnovská, MPH.)

Proti: 0 

Zdržal sa: 0

v

Dohoda o cezhraničnej spolupráci medzi obcou Jasenná, CR a Obcou Sučany

p. starosta informoval o projekte cezhraničnej spolupráce. Informoval, že v rámci vstupu na cintorín
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bude postavený pamätník obetiam 1. svetovej vojny. V rámci mäkkých aktivít bude vydaný 

kalendár. Z celkovej sumy projektu 19 500 € bude hradených z rozpočtu obce 950 €. V prípade 

schválenia projektu budú odľahčené obecné financie.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje Dohodu o spolupráci 

partnerov na malom projekte s názvom „Od vzájomnosti k spoločnej štátnosti“, ktorý sa uchádza o 

spolufinancovanie z prostriedkov Europského fondu pre regionálny rozvoj v rámci Fondu malých 

projektov Programu cezhraničnej spolupráce Interreg V-A Slovenská republika - Česká 

republika, uzatvorenú medzi žiadateľom Obcou Sučany a cezhraničným partnerom Obcou Jasenná: 

Za: 8 (Ing. Jamriška, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD., p. Makovník, 

Mgr. Ďaďová, MUDr. Trnovská, MPH.)

Proti: 0
Zdržal sa: 1 (p. Rybár)

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje Dohodu o spolupráci 

partnerov na malom projekte s názvom „Společný odkaz legionáru z Jasenné a Sučan“, ktorý sa 

uchádza o spolufinancovanie z prostriedkov Európskeho fondu pre regionálny rozvoj v rámci Fondu 

malých projektov Programu Interreg V-A Slovenská republika - Česká republika, uzatvorenú medzi 

žiadateľom Obcou Jasenná a cezhraničným partnerom Obcou Sučany:

Za: 8 (Ing. Jamriška, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD., p. Makovník, 

Mgr. Ďaďová, MUDr. Trnovská, MPH.)

Proti: 0

Zdržal sa: 1 (p. Rybár)

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje:

- predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom realizácie malého projektu „Od 

vzájomnosti k spoločnej štátnosti“,

- zabezpečenie realizácie malého projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci,

- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného malého projektu vo 

výške rozdielu celkových výdavkov malého projektu a poskytnutého nenávratného finančného 

príspevku v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci:
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Za: 8 (Ing. Jamriška, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD., p. Makovník, 

Mgr. Ďaďová, MUDr. Trnovská, MPH.)

Proti: 0
Zdržal sa: 1 (p. Rybár)

p. starosta informoval, že obec má záujem robiť rekonštrukciu cintorína, k čomu je potrebné 

vysporiadať pozemok o výmere 15 000 m2. Jedna pätina je v majetku Evanjelickej cirkvi, je 

potrebné 1/5 odkúpiť, znalecký posudok bude vypracovaný po spracovaní geometrického plánu.

v

Informácia o stave objektov -  rodné domy D. Langsfelda a M. Hodžu

p. starosta informoval, že technickú správu o stave kultúrnych pamiatok -  rodných domov Ďurka 

Langsfelda a Milana Hodžu spracovala príspevková organizácia Ministerstva kultúry SR Pro 

Monumenta.

Na 1.2. 2018 pripadlo 140. výročie narodenia Milana Hodžu, nasledujúci deň bolo doručené z 

Pamiatkového úradu SR, Bratislava oznámenie o začatí správneho konania vo veci určenia rodného 

domu Milana Hodžu za kultúrnu pamiatku. Obec by mala v budúcnosti vyčleniť peniaze ako 

dotáciu na rekonštrukciu tohto domu. Je potrebné sa o pamiatky postarať, aby sme aspoň niečo 

zanechali nasledujúcim generáciám.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informácie o stave 

objektov - rodné domy Ď. Langsfelda a M. Hodžu:

Za: 9 (Ing. Jamriška, p. Rybár, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD., p. 

Makovník, Mgr. Ďaďová, MUDr. Trnovská, MPH.)

Proti: 0 

Zdržal sa: 0

Vyhodnotenie kultúrnej činnosti za rok 2017

Mgr. Ďaďová uviedla, že vypracovaná správa bola prítomným zaslaná elektronicky.

Ing. Bencová uviedla, že v správe chýba Sučiansky ples, prenesené sú tam dve položky z r. 2016.
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Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Správu o 

kultúrnej činnosti vykonávanej referentom kultúry za rok 2017:

Za: 9 (Ing. Jamriška, p. Rybár, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD., p. 

Makovník, Mgr. Ďaďová, MUDr. Trnovská, MPH.)

Proti: 0 

Zdržal sa: 0

v

Žiadosti o dotácie z rozpočtu obce

p. prednosta informoval, že materiály žiadateľov boli poslancom zaslané elektronicky, jednotlivé 

podmienky stanovené všeobecne záväzným nariadením boli splnené, žiadosti prerokovala kultúrna 

a ekonomická komisia.

Boli doručené nasledovné žiadosti:

- športových oddielov: FO Tatran Sučany, Kolkársky klub Tatran Sučany, Klub sučianskych 

turistov Sučany, Skialpinistický klub Sučany, Volejbalový klub Tatran Sučany, TJ Tatran Sučany 

(stolnotenisový oddiel), Športový klub pri tenis. kurtoch obce Sučany

- spoločenských organizácií: JDS v Sučanoch, Základná organizácia SZPB ZO Sučany, Základná 

organizácia SZZP ZO Sučany, Občianske združenie Sučianka, Miestny odbor Živena Sučany, 

Živena, spolok slovenských žien, Miestny odbor Matice slovenskej Sučany, Stredisko Ev. 

DIAKONIE, Sučany, Rímskokatolícka cirkev farnosť Sučany.

Mgr. Ďaďová k žiadostiam športových organizácií uviedla:

- ZO JDS bola v r. 2017 schválená dotácia 1000 €, v r. 2018 žiadajú 3.030 €, ekonomická i kultúrna 

komisia doporučujú schválenie dotácie vo výške 1.600 €.

- Základnej organizácii SZPB ZO Sučany bola v r. 2017 schválená dotácia 300 €, v r. 2018 žiadajú 

o poskytnutie 1 000 €, kultúrna i ekonomická komisia doporučujú schválenie dotácie vo výške 800 

€.

-Základnej organizácii SZZP ZO Sučany bola v r. 2017 schválená dotácia 600 €, v r. 2018 žiadajú o 

dotáciu vo výške 1000 €, ekonomická i kultúrna komisia doporučujú schválenie dotácie vo výške 

800 €.

- Občianskemu združeniu Sučianka bola v r. 2017 poskytnutá dotácia vo výške 350 €, v r. 2018 

žiadajú o dotáciu 1 900 €, ekonomická i kultúrna komisia doporučujú schválenie dotácie vo výške
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- Miestnemu odboru Živena Sučany bola v r. 2017 schválená dotácia vo výške 200 €, v r. 2018 

žiadajú o 650 €, kultúrna komisia doporučuje schválenie dotácie vo výške 300 €, ekonomická 

komisia navrhuje dotáciu vo výške 500 €.

- Miestnemu odboru Matice slovenskej Sučany bola v r. 2017 schválená dotácia vo výške 200€, v r. 

2017 požaduje 700 €, ekonomická i kultúrna komisia doporučujú schválenie 300 €.

- Rímsko-katolícka cirkev farnosť Sučany v r. 2017 nepožiadala o dotáciu, v r. 2018 žiada o 560 €, 

ekonomická i kultúrna komisia doporučujú schválenie 560€.

- Stredisku evanjelickej diakonie Sučany bola v r. 2017 poskytnutá dotácia vo výške 450 € v r. 2018 

žiada o 2000€, ekonomická i kultúrna komisia doporučujú schválenie dotácie vo výške 500 €.

Následne informovala o žiadostiach športových oddielov:

- FO Tatranu Sučany -  v r. 2017 bola poskytnutá dotácia vo výške 12 500 €, v r. 2018 žiadajú o 

dotáciu vo výške 15 000 €, kultúrna i ekonomická komisia doporučujú schválenie dotácie vo výške 

12.500 €.

- Kolkárskemu klubu Tatran Sučany bola poskytnutá dotácia v r. 2017 vo výške 2 000 €, v r. 2018 

žiadajú o poskytnutie dotácie vo výške 2 000€, ekonomická i kultúrna komisia doporučujú 

schválenie dotácie vo výške 2 000€.

- Klubu sučianskych turistov Sučany bola v r. 2017 schválená dotácia vo výške 800 €, v r. 2018 

žiadajú o poskytnutie 1 000€, ekonomická i kultúrna komisia doporučujú schválenie dotácie vo 

výške 1 000 €.

- Skialpinistickému klubu Sučany bola v r. 2017 poskytnutá dotácia vo výške 1000€, v r. 2018 

žiadajú o poskytnutie dotácie vo výške 1 200 €, ekonomická i kultúrna komisia navrhujú 

poskytnutie dotácie vo výške 1000€.

- Volejbalovému klubu Tatran Sučany bola v r. 2017 poskytnutá dotácia vo výške 400€, v r. 2018 

požadujú dotáciu vo výške 500 €, ekonomická i kultúrna komisia doporučujú schválenie dotácie vo 

výške 400€.

- TJ Tatranu Sučany (stolnotenisovému oddielu) bola v r. 2017 poskytnutá dotácia vo výške 300€, v 

r. 2018 požadujú dotáciu 1000€, ekonomická i kultúrna komisia doporučujú schválenie dotácie vo 

výške 300 €.

- Športový klub pri tenis. kurtoch obce Sučany dostal v r. 2017 dotáciu vo výške 300 €, v r. 2018 

požaduje 300 €, ekonomická i kultúrna komisia doporučujú schválenie dotácie vo výške 300 €.

800€.
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- Športový krúžok Sučany si žiadosť o poskytnutie dotácie v r. 2018 v stanovenom termíne nepodal.

p. Makovník naniesol pripomienku, že Klub sučianskych turistov žiadal o dotáciu 800 € na činnosť 

a 500 € na zabezpečenie 90. výročia klubu, financovanie bulletinu, tabule.

JUDr. Mgr. Belica uviedol, že novela VZN obligatórne vyžaduje od žiadateľov čestné prehlásenie, 

no od všetkých žiadateľov ho neobdržal.

Hlavná kontrolórka odpovedala, že zrejme v čase, kedy boli materiály odoslané, ešte nebolo 

prehlásenie od všetkých podpísané.

MUDr. Trnovská sa opýtala k žiadosti Strediska evanjelickej diakonie, či môže obec zveľaďovať 

cudzí majetok. Napríklad v základnej škole je linoleum v horšom stave.

p. Rybár povedal, že do základnej školy bolo investovaných 2 600 €, v opravách sa pokračuje 

postupne.

Ing. Bencová uviedla, že bude potrebné financovať opravu rodného domu Milana Hodžu, kde bude 

potrebný vysoký objem finančných prostriedkov. Stredisku evanjelickej diakonie bolo možné 

pomôcť inak, poskytnúť napr. pracovníkov na opravy, financie využiť zmysluplnejšie na záchranu 

starej fary.

p. starosta uviedol, že na rekonštrukciu rodného domu Milana Hodžu bude vypracovaný projekt, 

ktorý bude odsúhlasený Pamiatkovým úradom SR. Projekt musí spĺňať určité náležitosti, bude riešiť 

strechu, zavlhnutie múru. Projekt bude slúžiť ako súčasť žiadosti o finančné prostriedky na 

Ministerstvo kultúry na rekonštrukciu kultúrnej pamiatky, je to beh na dlhé trate. Nebude to možné 

zrealizovať v jednom roku, bude to finančne náročné.

p. Gejdošová, predsedníčka Základnej organizácie Zväzu zdravotne postihnutých, požiadala o 

zvýšenie príspevku. Skonštatovala, že akcie poriada pre osamelých dôchodcov, invalidov v 

spolupráci s obecným úradom, poďakovala za vychádzanie v ústrety.
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p. starosta odpovedal, že Zväz zdravotne postihnutých požiadal o poskytnutie dotácie vo výške 

1000 €, komisia ekonomická i kultúrna doporučujú schváliť 800 €, obec sa snaží organizácii vyjsť v 

ústrety aj poskytnutím priestorov Robotníckeho kultúrneho domu s kúrením a svietením bezplatne. 

Dodal, že hospodárenie obce je pozitívne, čo sa prenieslo aj do navýšenia dotácií.

Hlasovanie za schválenie poskytnutia dotácie Futbalovému oddielu Tatran Sučany vo výške 

12.500€ na zabezpečenie činnosti FO, rozvoja mládežníckeho futbalu a prípravu mladých talentov v 

Sučanoch v roku 2018:

Za: 9 (Ing. Jamriška, p. Rybár, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD., p. 

Makovník, Mgr. Ďaďová, MUDr. Trnovská, MPH.)

Proti: 0 

Zdržal sa: 0

Hlasovanie za schválenie poskytnutia dotácie Kolkárskemu klubu Tatran Sučany vo výške 2.000 € 

na úhradu cestovných nákladov súvisiacich s činnosťou klubu v roku 2018 (ženy reprezentácia 

extra liga):

Za: 9 (Ing. Jamriška, p. Rybár, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD., p. 

Makovník, Mgr. Ďaďová, MUDr. Trnovská, MPH.)

Proti: 0 

Zdržal sa: 0

p. Makovník navrhol zvýšenie dotácie pre Klub sučianskych turistov vo výške 1.300€.

Ing. Bulej, PhD. navrhol schválenie dotácie pre Klub Sučianskych turistov vo výške 1.100€.

Hlasovanie za schválenie dotácie pre Klub sučianskych turistov Sučany vo výške 1.100 € na 

dokončenie vrcholového stĺpa na Malom Fatranskom Kriváni, oprava studničky pod Meškalkou, 

obnovenie značenia, terénne úpravy úseku Kráľova -  Vendovka, na údržbu turistickej základne, 

zakúpenie novej solárnej batérie na solárne osvetlenie chaty Vendovka, bežné výdaje v roku 2018 a 

oslavy 90. výročia vzniku organizovanej turistiky:

Za: 2 (p. Rybár, Ing. Bulej)

Proti: 0
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Zdržal sa: 7 (Ing. Jamriška, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica, p. Makovník, Mgr. 

Ďaďová, MUDr. Trnovská, MPH.)

Hlasovanie za schválenie dotácie pre Klub sučianskych turistov Sučany vo výške 1.300 € na 

dokončenie vrcholového stĺpa na Malom Fatranskom Kriváni, oprava studničky pod Meška lkou, 

obnovenie značenia, terénne úpravy úseku Kráľova -  Vendovka, na údržbu turistickej základne, 

zakúpenie novej solárnej batérie na solárne osvetlenie chaty Vendovka, bežné výdaje v roku 2018 a 

oslavy 90. výročia vzniku organizovanej turistiky:

Za: 7 (Ing. Jamriška, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD., MUDr. 

Trnovská, MPH., p. Makovník, Mgr. Ďaďová)

Proti: 0
Zdržal sa: 2 (Ing. Bulej,PhD., p. Rybár)

Hlasovanie za schválenie dotácie pre Skialpinistický klub Sučany vo výške 1.000 € na zabezpečenie 

jednej etapy z dvojdňových skialpinistických pretekov jednotlivcov K2 Malá Fatra, ktoré sa budú 

konať 03.a 04. 03.2018 v spolupráci so skialpinistickým klubom Skialp Klub Kriváň Turany:

Za: 9 (Ing. Jamriška, p. Rybár, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD., p. 

Makovník, Mgr. Ďaďová, MUDr. Trnovská, MPH.)

Proti: 0 

Zdržal sa: 0

Hlasovanie za schválenie dotácie pre Volejbalový klub Tatran Sučany vo výške 400 € na uhradenie 

nákladov na prenájom telocvične v ZŠ Sučany:

Za: 9 (Ing. Jamriška, p. Rybár, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD., p. 

Makovník, Mgr. Ďaďová, MUDr. Trnovská, MPH.)

Proti: 0 

Zdržal sa: 0

Hlasovanie za schválenie dotácie pre TJ Tatran Sučany (stolno -tenisový oddiel) vo výške 300 € na 

materiálno technické zabezpečenie tréningového procesu, osvetlenie pre dva stoly, zabezpečenie 

tréningu pre mládež, nákup suvenírov a občerstvenia pre stolnotenisový turnaj o pohár starostu obce 

v roku 2018:
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Za: 9 (Ing. Jamriška, p. Rybár, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD., p. 

Makovník, Mgr. Ďaďová, MUDr. Trnovská, MPH.)

Proti: 0 

Zdržal sa: 0

Hlasovanie za schválenie dotácie pre Športový klub pri tenisových kurtoch obce Sučany vo výške 

300 € na nákup antuky, kúpu tenisovej siete, postreku proti burine, vápna na čiary a iných 

tenisových potrieb:

Za: 9 (Ing. Jamriška, p. Rybár, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD., p. 

Makovník, Mgr. Ďaďová, MUDr. Trnovská, MPH.)

Proti: 0 

Zdržal sa: 0

Hlasovanie za schválenie dotácie pre Základnú organizáciu Jednoty dôchodcov Slovenska v 

Sučanoch vo výške 1.600 € na spoločenské a športové podujatia (dopravu na podujatia) pre členov a 

starších občanov obce Sučany na rok 2018. Názov projektu : „Aktívne starnutie“:

Za: 9 (Ing. Jamriška, p. Rybár, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD., p. 

Makovník, Mgr. Ďaďová, MUDr. Trnovská, MPH.)

Proti: 0 

Zdržal sa: 0

Mgr. Kováč navrhol poskytnutie dotácie pre Základnú organizáciu Slovenského zväzu 

protifašistických bojovníkov vo výške 700 €.

Hlasovanie za schválenie dotácie pre Slovenský zväz protifašistických bojovníkov, Základnú 

organizáciu Sučany vo výške 700 € na akcie, kytice, administratívnu činnosť(poštovné a 

pohľadnice), výlet pre členov ZO SZPB, účasť na celoslovenských oslavách ukončenia II. Svetovej 

vojny a výročia SNP, návšteva imobilných členov, posedenie s jubilantmi nad 80 rokov, účasť 

členov ZO SZPB na kult. podujatiach (koncert, divadlo), spoluúčasť na majstrovstvách v streľbe zo 

vzduchovky „Strieľa celá rodina“, účasť na oslavách Ď. Langsfelda, občerstvenie na členských 

schôdzach:

Za: 2 (Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica)
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Proti: 0
Zdržal sa: 7 (Ing. Jamriška, p. Rybár, Ing. Bencová, Ing. Bulej, PhD., p. Makovník, Mgr. Ďaďová, 

MUDr. Trnovská, MPH.)

Hlasovanie za schválenie dotácie pre Slovenský zväz protifašistických bojovníkov, Základnú 

organizáciu Sučany vo výške 800 € na akcie, kytice, administratívnu činnosť(poštovné a 

pohľadnice), výlet pre členov ZO SZPB, účasť na celoslovenských oslavách ukončenia II. Svetovej 

vojny a výročia SNP, návšteva imobilných členov, posedenie s jubilantmi nad 80 rokov, účasť 

členov ZO SZPB na kult. podujatiach (koncert, divadlo), spoluúčasť na majstrovstvách v streľbe zo 

vzduchovky „Strieľa celá rodina“, účasť na oslavách Ď. Langsfelda, občerstvenie na členských 

schôdzach:

Za: 7 (Ing. Jamriška, p. Rybár, Ing. Bencová, Ing. Bulej, PhD., p. Makovník, Mgr. Ďaďová, MUDr. 

Trnovská, MPH.)

Proti: 0

Zdržal sa: 2 (Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica)

p. Rybár navrhol, aby dotácia pre Základnú organizáciu Slovenského zväzu zdravotne postihnutých 

bola schválená vo výške 1.000 €.

Hlasovanie za schválenie dotácie pre Základnú organizácia SZZP ZO Sučany vo výške 1.000€ na 

kultúrnu činnosť organizácie, odvoz a dovoz autobusom na kúpeľnú liečbu a spoločenské akcie a na 

oslavu 50. výročia založenia Zväzu invalidov -  SZZP:

Za: 9 (Ing. Jamriška, p. Rybár, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD., p. 

Makovník, Mgr. Ďaďová, MUDr. Trnovská, MPH.)

Proti: 0 

Zdržal sa: 0

Hlasovanie za schválenie dotácie pre Občianske združenie Sučianka vo výške 800 € na dopravu na 

vystúpenia, nákup materiálov : odev , obuv - muži, ženy a nákup občerstvenia:

Za: 9 (Ing. Jamriška, p. Rybár, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD., p. 

Makovník, Mgr. Ďaďová, MUDr. Trnovská, MPH.)
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Proti: 0 

Zdržal sa: 0

Hlasovanie za schválenie dotácie pre Miestny odbor Živena Sučany, Živena, spolok slovenských 

žien vo výške 500 € na materiálno-technické zabezpečenie, dopravné náklady, organizáciu 

a zabezpečenie celoslovenského predsedníctva Živeny:

Za: 9 (Ing. Jamriška, p. Rybár, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD., p. 

Makovník, Mgr. Ďaďová, MUDr. Trnovská, MPH.)

Proti: 0 

Zdržal sa: 0

Hlasovanie za schválenie dotácie pre Miestny odbor Matice slovenskej Sučany vo výške 300 € na 

čiastočné hradenie dopravy, návšteva družobnej slovenskej enklávy v maďarskom Piliši a čiastočné 

hradenie dopravy tematického zájazdu na tzv. Južnú zem Slovákov v Srbsku návštevu Rilieky, 

usporiadanie vatry zvrchovanosti, usporiadanie festivalu matičných súborov, besedy pre verejnosť s 

národnou tematikou a zabezpečenie chodu miestneho odboru Matice Slovenskej:

Za: 9 (Ing. Jamriška, p. Rybár, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD., p. 

Makovník, Mgr. Ďaďová, MUDr. Trnovská, MPH.)

Proti: 0 

Zdržal sa: 0

p. Rybár navrhol, aby Stredisku evanjelickej Diakonie Sučany bola schválená dotácia vo výške 

200€.

Hlasovanie za schválenie dotácie pre Stredisko evanjelickej DIAKONIE, Sučany vo výške 200 € 

na debarierizáciu 33 izieb klientov, zlepšenie prístupu personálu ku klientom, ktorí sú väčšinou 

odkázaní na invalidný vozík, v lepšom prípade na chodítko. Snaha uľahčiť pohyb klientov po 

zariadení a zároveň prácu zamestnancov:

Za: 7 (p. Rybár, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, Ing. Bulej, PhD., p. Makovník, Mgr. Ďaďová, MUDr. 

Trnovská, MPH.)

Proti: 1 (JUDr. Mgr. Belica)

Zdržal sa: 1 (Ing. Jamriška)
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Hlasovanie za schválenie dotácie pre Rímskokatolícku cirkev, farnosť Sučany vo výške 560 € na 

rozšírenie a skvalitnenie ozvučenia:

Za: 7 (p. Rybár, Ing. Bencová, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD., p. Makovník, Mgr. Ďaďová, 

MUDr. Trnovská, MPH.)

Proti: 0

Zdržal sa: 2 (Ing. Jamriška, Mgr. Kováč)

p. starosta v zmysle Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva v Sučanoch vyčlenil priestor 

pre verejnosť, prítomných občanov.

p. Monika Šefčíková naniesla žiadosť o prehodnotenie územného plánu obce.

p. starosta odpovedal, že územný plán sa tvorí určitým systémom, zverejní sa verejné prerokovanie 

občanov, tieto veci je potrebné sledovať, na každú pripomienku je potrebné reagovať.

Na zasadnutí obecného zastupiteľstva bol prítomný aj Ing. arch. Pavlík, spracovateľ územného 

plánu. Informoval, že koncept je pripravený, aby boli prerokovania rozbehnuté, dal verejný prísľub, 

že v pondelok doručí grafickú časť územného plánu, dokumentácia bude odovzdaná obci na verejné 

prerokovanie. Občania budú môcť doň nahliadnuť. Návrh sa bude schvaľovať, územný plán je 

výsledkom konsenzu viacerých strán. Okrem konceptu bude návrh verejne prerokovaný, po 

schválení Žilinským samosprávnym krajom a bude predmetom schvaľovania obecným 

zastupiteľstvom.

Ing. Bencová sa opýtala Ing. arch. Pavlíka, či dá obci aj zoznam všetkých pripomienok, ktoré boli 

zapracované.

Ing. arch. Pavlík uviedol, že je možné urobiť ešte sedenie ohľadom týchto vecí, koncept ešte nie je 

záväzný, veci je možné doplniť.

p. starosta požiadal o stretnutie sa na zasadnutí stavebnej komisie.
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Ing. Bulej sa opýtal, či bude samostatné prerokovanie pre firmy a pre občanov.

p. starosta odpovedal, že verejné prerokovanie bude dvakrát, väčšinou to býva jedno doobeda 

a druhé poobede, jedno pre občanov, druhé pre firmy a inštitúcie.

Návrh na udelenie polročnej odmeny hlavnému kontrolórovi za II. polrok 2017

p. Rybár ako predseda ekonomickej komisie navrhol odmenu hlavnej kontrolórke za 2. polrok 2017 

vo výške 20 % súčtu hrubého príjmu za mesiace 7-12/2017.

Hlasovanie za schválenie odmeny hlavnej kontrolórke vo výške 20 % súčtu hrubých príjmov za 

mesiace 7-12/2017:

Za: 5 (p. Rybár, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica, p. Makovník, Mgr. Ďaďová)

Proti: 0

Zdržal sa: 4 (Ing. Jamriška, Ing. Bencová, Ing. Bulej, PhD., MUDr. Trnovská, MPH.)

Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce

p. prednosta informoval o doručení Návrhu Kúpnej zmluvy Poľovníckym združením Jarolím 

Sučany na kúpu areálu strelnice Pod Brezinou, nehnuteľnosti vo vlastníctve obce Sučany. Uviedol 

že Poľovnícke združenie Jarolím nebolo stotožnené s návrhom obce, doručilo nový návrh 

spracovaný právnikom. Je na obecnom zastupiteľstve, či zruší pôvodne prijaté uznesenie k tejto 

veci.

Mgr. Belicová uviedla, že v júni bol zámer zverejnený, táto zmluva vyškrtáva určité veci, odkupné 

právo. Toto je nevyužiteľné v prípade súhlasu s postupom predaja so zámerom dôvodu hodného 

osobitného zreteľa.

JUDr. Mgr. Belica uviedol, že je proti novému návrhu zmluvy, trvá na pôvodnom návrhu
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schválenom v júni, ktorý bol férový, chránil obec.

p. Rybár uviedol, že je proti novému návrhu, obec vyhovela zámeru, trvá na pôvodne schvá lenom 

uznesení.

Hlasovanie za neschválenie návrhu Kúpnej zmluvy predloženého Poľovníckym združením Jarolím 

Sučany nakúpu Areálu strelnice Pod Brezinou, nehnuteľnosti vo vlastníctve obce Sučany:

Za: 9 (Ing. Jamriška, p. Rybár, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD., p. 

Makovník, Mgr. Ďaďová, MUDr. Trnovská, MPH.)

Proti: 0 

Zdržal sa: 0

p. prednosta naniesol žiadosť p. Petra Mórica o odkúpenie obecného pozemku KN 4547/4 k.ú. 

Sučany o výmere 568 m2, vo vlastníctve obce, ktorý je priľahlý k jeho záhrade. Na základe 

miestneho zistenia bola navrhnutá kúpna cena 10 ,-€/m2.

Ing. Bencová uviedla, že predmetný pozemok sa nachádza vedľa koryta potoka, nie je vcelku, 

nachádza sa medzi potokom a cestou, má význam len pre žiadateľa, nedá sa na ňom postaviť 

rodinný dom.

Hlavná kontrolórka dodala, že sa jedná o jeden z, pre obec, dubióznych pozemkov.

Hlasovanie za schválenie predaja obecného pozemku KN 4547/4 k.ú. Sučany o výmere 568 

m2, vo vlastníctve obce v zmysle §9 a ods. 8 písm. b/ zákona o majetku obce, Petrovi 
Móricovi, nakoľko predmetný obecný pozemok priľahlý k jeho záhrade a svojím 

umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľnú celok so stavbou na nej postavenou, ktorý je 

priľahlý k jeho záhrade, a to za . Na základe miestneho zistenia navrhnutá kúpna kúpnu cena 

cenu 10,- €/m2. S prihliadnutím na §9 a ods. 8 písme. b/ zákona o majetku obce, ktorý svojim 

umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľnú celok so stavbou:
Za: 7 (Ing. Jamriška, p. Rybár, Ing. Bencová, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD., p. Makovník, 

MUDr. Trnovská, MPH.)

Proti: 0
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Zdržal sa: 2 ( Mgr. Kováč, Mgr. Ďaďová)

Správy o činnosti komisií

Mgr. Ďaďová informovala o činnosti kultúrnej komisie, ktorá zasadala, prerokovala pripomienky 

občanov, hodnotili akcie (Jarmok remesiel, Vianočný koncert, Stretnutie s jubilantmi). Zaoberala sa 

pripravovanými kultúrnymi akciami (140. výročie narodenia Milana Hodžu, Chodenie masiek po 

obci, Pochovávanie basy v spolupráci s Jednotou dôchodcov Slovenska, MDŽ, Slávnosť ku dňu 

učiteľov, 73. výročie oslobodenia obce a pietny akt, stavanie mája, Dni Milana Hodžu). Komisia 

prerokovala žiadosti o dotácie, zaoberala sa prípravou monografie obce.

p. starosta dodal, že sa finišuje na textovej časti monografie obce, bude nasledovať spracovanie 

obrazovej časti, dnes boli doručené jazykové korektúry.

Informoval, že na 29.5.2018 pripadá 150. výročie založenia pošty v Sučanoch, robí sa príležitostná 

pečať, ktorá sa zdrží v obci 1-2 hodiny, pričom poštová priehradka na túto dobu bude 

pravdepodobne v RKD. Listy orazené touto pečaťou budú mať zberateľskú hodnotu.

MUDr. Trnovská, MPH., informovala o práci komisie sociálnej, zdravotnej a bytovej, ktorá riešila 

zlú situáciu detí v rodine Kľučínovcov za pomoci hasičov, Terénnej sociálnej práce, Úradu práce, 

sociálnych vecí a rodiny.

Mgr. Kováč požiadal, aby zamestnanci Miestnych občianskych poriadkových služieb boli jednotne 

ustrojení, označení aby občania vedeli, o koho sa jedná.

JUDr. Mgr. Belica požiadal o preposielanie správ zamestnancov Miestnych občianskych 

poriadkových služieb poslancom.

p. prednosta doplnil, že uvedení zamestnanci majú v obci vážnosť, značia problémy a komunikujú s 

políciou.

Ing. Bencová informovala o činnosti stavebnej komisie. Uviedla, že vyšla výzva na podanie žiadostí 

na detské ihriská pre deti vo veku 8-14 rokov. Do budúcna by bolo vhodné uvažovať o vybudovaní
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detského ihriska vedľa Robotníckeho kultúrneho domu.

Ing. Bulej informoval o zámere monitorovania ovzdušia, ktorý bol schválený uznesením obecného 

zastupiteľstva. Vyplýva to aj z rôznych zámerov výstavby krematória, spaľovne. Podmienky 

zisťoval na Žilinskej univerzite, katedre cestného staviteľstva, ktoré disponuje mobilným 

zariadením. Odobrili pôvodný návrh monitorovania, kampaň v lete a v zime v meraní na troch až 

piatich miestach. Jedno týždenné meranie vyjde 1.000€/1 monitorovacie miesto, akreditovaný 

spôsob stojí o 30-50% viac.

Pôvodný zámer bol monitorovať 10 vytypovaných lokalít, z ktorých sa vytypovalo 5: Hrabiny, 

centrum (hlavná cesta), Prefa, Ul. 1. mája (priemyselná zóna a poľnohospodárske družstvo), Ulica 

Ď. Langsfelda a okolie (železničná stanica, diaľnica).

p. Rybár dodal, že 10.000 € je veľa v prípade, že sa jedná o neakreditovanú správu v prípade, že 

vyjde nejaká hodnota nadlimitne a bude opätovne potrebné urobiť akreditované merania.

p. starosta uviedol, že obec musí zrealizovať verejné obstarávanie na zber, likvidáciu a 

zneškodňovanie komunálneho odpadu v objeme cca 500 tis. € na 4 roky a poprosil o súčinnosť 

predsedníčku komisie majúcej na starosti životné prostredie Ing. Bencovú ako aj Ing. Jamrišku. 

Súťaž, po diskusii, by mala byť realizovaná cez Vestník verejného obstarávania.

p. Rybár skonštatoval, že všetko, čo riešila ekonomická komisia, už bolo vyčerpané.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým bol schválený zámer vykonania monitorovania kvality 

ovzdušia v určených lokalitách obce Sučany v časti Hrabiny, Námestie SNP, sídlisko Prefa, ul. 1. 

mája a ul. Ď. Langsfelda:

Za: 8 (Ing. Jamriška, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD., p. Makovník, 

Mgr. Ďaďová, MUDr. Trnovská, MPH.)

Proti: 0
Zdržal sa: 1 (p. Rybár)

Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým boli vzaté na vedomie správy o činnosti komisií pri 

OZ:
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Za: 9 (Ing. Jamriška, p. Rybár, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Be lica, Ing. Bulej, PhD., p. 

Makovník, Mgr. Ďaďová, MUDr. Trnovská, MPH.)

Proti: 0 

Zdržal sa: 0

R ô z n e

Mgr. Belicová informovala o prehľade súdnych konaní, v ktorých je Obec Sučany účastníkom 

konania:

1. Konanie Sagacity, s.r.o. (žalobca) / obec Sučany (žalovaný) o zaplatenie 22.712,87 Eur s 

príslušenstvom:

Predmetom sporu je nárok spoločnosti Sagacity, s.r.o., IČO: 47 922 842 voči obci Sučany na 

odmenu podľa Mandátnej zmluvy, ktorú obec Sučany (ako mandant) uzatvorila dňa 24.1.2008 so 

spol. Sagacita, s.r.o., (neskôr Sporthouse, s.r.o.), IČO: 36 426 245 ako mandatárom. V zmysle 

Mandátnej zmluvy mala spol. Sagacita, s.r.o. obci Sučany poskytovať konzultačné služby súvisiace 

s prípravou žiadostí na získanie nenávratných finančných príspevkov z eurofondov a za uvedenú 

činnosť od januára 2008 fakturovala odmenu vo výške 25.000,- Sk bez DPH za mesiac, ktorá bola 

do decembra 2012 aj vyplatená. Spoločnosť Sagacita, s.r.o. v novembri 2014 vyfakturovala na 

základe Mandátnej zmluvy odmenu za obdobie január 2013 až november 2014 vo výške 22.712,87 

Eur. Obec Sučany túto faktúru namietala a Mandátnu zmluvu ukončila výpoveďou k 16.12.2014.

Spoločnosť Sagacita, s.r.o. postúpila túto pohľadávku na spol. Sagacity, s.r.o., v novembri 2014, 

ktorá následne v apríli 2015 podala voči obci Sučany žalobu o zaplatenie sumy 22.712,87 Eur 

s príslušenstvom (úrok z omeškania vo výške 9,05% p.a. od decembra 2014 do zaplatenia a trovy 

súdneho konania).

Obec Sučany namietala faktúru z dôvodu nevykonania fakturovaných činností, ako aj z dôvodu 

neurčitosti a neplatnosti Mandátnej zmluvy. Žaloba spoločnosti Sagacity, s.r.o. bola zamietnutá 

Okresným súdom v Martine v novembri 2016, rozhodnutie však ešte nenadobudlo právoplatnosť, 

nakoľko voči nemu bolo podané odvolanie zo strany žalobcu. Momentálne prebieha odvolacie 

konanie na Krajskom súde v Žiline, a to v štádiu kompletizácie spisu.

2. Konanie Ing. Miroslav Stanovský (žalobca) / obec Sučany (žalovaný) o zaplatenie 156.365,63
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Eur s príslušenstvom:

Predmetom sporu je nárok na zaplatenie ceny za dielo voči obci Sučany podľa zmlúv o dielo, ktoré 

obec Sučany ako objednávateľ uzatvorila v r. 2008 a 2009 so spol. Sagacita, s. r. o. ako 

zhotoviteľom, predmetom ktorých bolo vypracovanie ekonomicko -  projektovej dokumentácie 

potrebnej pre žiadosti obce o poskytnutie nenávratných finančných príspevkov z eurofondov, a to :

- na rekonštrukciu ZŠ spojenú so zlepšením energetickej hospodárnosti budovy a 

modernizáciou interiéru,

- na prístavbu, nadstavbu a stavebné úpravy objektov Obecného hasičského zboru Sučany,

- na revitalizáciu verejných priestranstiev obce Sučany.

Suma 156.365,63 Eur bola v decembri 2012 fakturovaná spoločnosťou Sagacita, s.r.o. ako odmena 

„success fee“ podľa jednotlivých Zmlúv o dielo. Táto pohľadávka bola postúpená v júni 2014 na 

Ing. Miroslava Stanovského, konateľa spoločnosti Sagacita, s.r.o.

V septembri 2014 bola táto pohľadávka vyradená účtovníctva obce Sučany vzhľadom na jej 

predpokladané premlčanie (uplynutím štvorročnej lehoty od splatnosti pohľadávky k júlu 2014), 

a to na základe uznesenia obecného zastupiteľstva podpísaného bývalým starostom obce Sučany 

JUDr. Jozefom Petrášom, CSc.

V apríli 2015 bola voči obci Sučany podaná žaloba na zaplatenie sumy 156.365,63 Eur spolu 

s príslušenstvom (úroky z omeškania vo výške 8,75% p.a. od januára 2013 do zaplatenia a trovy 

súdneho konania). Nárok na zmluvnú pokutu vo výške 0,5% z dlžnej sumy za každý deň omeškania 

nie je predmetom žaloby.

Prílohou k žalobe bolo uznanie dlhu s podpisom bývalého starostom obce Sučany JUDr. Jozefa 

Petrášom, CSc. vo februári 2013, ktoré nebolo evidované na obecnom úrade v Sučanoch. V prípade 

uznania tohto záväzku obce voči Ing. Miroslavovi Stanovskému by malo dôjsť k predĺženiu 

premlčacej lehoty a k zániku dôvodu na zamietnutie nároku Ing. Miroslava Stanovského na túto 

pohľadávku. Je pravdepodobné, že v prípade akceptácie vyššie uvedeného uznania dlhu z februára 

2013 príslušným súdom bude obec povinná zaplatiť príslušnú čiastku stanovenú v súdnom konaní.

V súčasnosti je súdne konanie je prerušené do právoplatného rozhodnutia o žalobe spoločnosti 

Sagacity, s.r.o. o zaplatenie odmeny z mandátnej zmluvy vo výške 22.712,87 Eur.

3. Konanie Miroslav Benca FLOREKO (žalobca) / obec Sučany (žalovaný) o zaplatenie 31.700,66
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Eur s príslušenstvom:

Predmetom sporu je nárok na náhradu škody, ktorú mala obec Sučany spôsobiť žalobcovi ako 

subdodávateľovi pri rekonštrukcii námestia v obci Sučany, ktorú obec Sučany realizovala v r. 2013. 

Zhotoviteľ námestia spol. Stramon, s.r.o. nevyplatil žalobcu, ktorý bol jeho dodávateľom. Žalobca 

podal v auguste 2015 žalobu o zaplatenie 31.700,66 Eur spolu s príslušenstvom (úroky z omeškania 

vo výške 5,05% p.a. a trovy súdneho konania).

Žaloba bola zamietnutá rozhodnutím Okresného súdu v Martine z júna 2016, rozsudok však 

nenadobudol právoplatnosť nakoľko žalobca podal odvolanie. Krajský súd vo veci vyhlási rozsudok 

dňa 28.2.2018.

Poznámka: Obdobné konania s rovnakým právnym základom boli proti obci Sučany vedené 

žalobcami: František Tanistrák, Zemné práce a spol. Zalimex, v oboch súdnych konaniach boli 

žaloby právoplatne zamietnuté.

p. starosta informoval:

- že menoval Ing. Martu Lamošovú do funkcie riaditeľky základnej školy,

- je snahou obce, aby ihrisko s umelou trávou udržiavali futbalisti, nie hasiči,

- pracuje sa na plnom sfunkčnení elektronickej schránky,

- o personálnych zmenách -  p. Jašeková (sekretariát), p. Rendková (personalistika a mzdy), p. 

Malková (spoločný stavebný úrad) odchádza, namiesto nej by mala prísť p. Rybáriková.

- o probléme s obsadením referátu správy majetku, bol ukončený pracovný pomer s p. Malkom, ako 

aj s p. Cervanom. Prebehli pracovné pohovory, referent sa hľadá naďalej.

Mgr. Ďaďová informovala o pozitívnej spätnej väzbe občanov na Sučiansky ples.

Ing. Bencová požiadala, aby do nasledujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva bolo doručené 

vyčíslenie nákladov Sučianskeho plesu.

Ďalej požiadala o informáciu k osadeniu rampy, ktorá bola inštalovaná v sále Robotníckeho 

kultúrneho domu, či niekto požiadal o schválenie zásahu do stavby.

p. prednosta odpovedal, že uvedené technické riešenie bolo zrealizované z dôvodu, že bolo potrebné 

zavesiť osvetlenie, do budúcna je možné takto uchytiť diaprojektory. Rampa sa demontuje, štvorce 

sa zasunú a aj do budúcna je možná využiteľnosť tohto riešenia.
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Ing. Bencová sa opýtala, v akom stave je riešenie výtlkov miestnych komunikácií.

p. prednosta odpovedal, že bola podpísaná objednávka č. 104/2017 zo dňa 23.05.2017 s p. 

Kubovom, spol. SRB-Group, s.r.o. Termíny realizácie sa naťahovali, nakoniec bola vykonaná 

nekvalitná práca. Obec nezaplatila za opravu výtlkov za minulý rok, vzhľadom na problémy 

a nekvalitnú prácu, zatiaľ ani cent. Výtlky boli opravované hrubším materiálom, ktorý sa 

nezhutňoval. Je potrebné s právničkou doriešiť, aby boli odstránené vady diela. V prípade ich 

neodstránenia je možné, že uvedený problém bude riešený v súdnom spore.

Ing. Bencová uviedla, že je potrebné spracovať všeobecne záväzné nariadenie, ktoré bude 

upravovať cenu pozemkov pri ich odpredaji.

Dodala, že na oslave 140. výročia narodenia Milana Hodžu mali byť prítomní študenti 

Bilingválneho gymnázia a žiaci základnej školy.

Mgr. Ďaďová uviedla, že stála pri zrode akcie, no bola narýchlo pripravená.

Ing. Bencová požiadala, aby poslanci boli za zasadnutie inventárnej komisie finančne ohodnotení.

p. prednosta odpovedal, že nie je problém s odmenou za inventárnu komisiu, poslanci boli 

delegovaní. Je potrebné uviesť počet zasadnutí inventúrnej komisie a prefotiť prezenčné listiny z 

nich. Doposiaľ takéto zasadnutie komisie preplácané nebolo, nakoľko neobdržal potrebné poklady 

pre zúčtovanie.

Ing. Jamriška sa opýtal, aká je situácia so Športovým domom.

p. starosta odpovedal, že pripravuje zvolanie verejného prerokovania, je spracovaný znalecký 

posudok.

Predsedníčka stavebnej komisie Ing. Bencová predložila návrh na odvolanie Ing. Reguliovej 

z komisie na základe jej vlastnej žiadosti.
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Hlasovanie za odvolanie Ing. Ľubice Reguliovej z komisie výstavby, územného plánu, dopravy a 

životného prostredia na vlastnú žiadosť menovanej:

Za: 9 (Ing. Jamriška, p. Rybár, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD., p. 

Makovník, Mgr. Ďaďová, MUDr. Trnovská, MPH.)

Proti: 0 

Zdržal sa: 0

Interpelácie
Do interpelácií poslancov sa nikto neprihlásil.

Záver
Nakoľko nebolo viac bodov jednania, p. starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie 

obecného zastupiteľstva ukončil.

Viera Jašeková
zapisovateľka

Mgr. Róbert Kováč
overovateľ

JUDr. Mgr. Peter Belica
overovateľ

Mgr. Vladimír Olbert

prednosta obecného úradu

Ing. Vladimír Plžik

starosta obce
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Prezenčná listina
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Sučany 

konaného dňa 15.02.2018 v zasadačke Robotníckeho kultúrneho domu v Sučanoch

P o s 1 a n c i :

1. Mgr. Veronika Ďaďová

2. Martin Rybár

3. Ing. Eva Bencová

4. JUDr. Mgr. Peter Belica

5. MUDr. Iveta Trnovská, MPH.

6. Mgr. Róbert Kováč

7. Jaroslav Makovník

8. Ján Adamovský (ospravedlnený)

9. Ing. Vladimír Bulej, PhD.

10. Ing. Ján Jamriška

11. Ing. Peter Belica (ospravedlnený)
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